



昂步棧道 2017 家長 / 監護人同意書 (13-17 歲參加者適用)

6-17 歲之參加者須由家長陪同參加。如 13-17 歲參加者想自行參加，必須填寫家長 / 監護人同意書*。
已填寫的同意書須於 2016 年 12 月 2 日或之前經郵寄 (地址：九龍深水埗深旺道富昌商場 1 樓 118 號)
或通過電郵 npcw@yha.org.hk 交給香港青年旅舍協會。

* 6-12 歲兒童只可於家長陪同下參加

活動聲明：

本人(及隊員)現參加「昂步棧道 2017」，謹此聲明並作出保證，本人(及隊員)已詳細閱讀及清楚明白所有資料，乃自願參加此活動，並會遵守所有由主辦單位提出並要求之活動規例及臨時安排。倘於活動期間發生意外，包括死亡，受傷或財物損失，本人(及隊員)將自行承擔一切責任。主辦及各贊助及支持單位，均毋須對此作出賠償或負上任何法律責任。

若本人(及隊員)在活動期間發生事故而導致主辦單位支付額外開支，本人(及隊員)願意對主辦單位作出合理賠償。主辦單位將使用在活動中的個人資料 (包括姓名、聯絡資料等) 作任何有關是次活動之合法用途或有關香港青年旅舍協會之市場推廣。任何是次活動之影片、影像及記錄，香港青年旅舍協會均有絕對使用權。

參加者簽署：_____ 家長 / 監護人簽署：_____

參加者姓名：_____ 家長 / 監護人姓名：_____

關係：_____ 聯絡電話：_____

日期：_____

主辦機構 Organiser



協辦機構 Co-organisers



九龍深水埗深旺道富昌商場1樓118號舖 Shop 118, 1/F, Fu Cheong Shopping Centre, Sham Mong Road, Sham Shui Po, Kowloon Tel: 2788 1638 Fax: 2788 3105
Hong Kong Youth Hostels Association is a registered non-profit making organisation (IRD Ref: 91/1005) Official Website: npcw.yha.org.hk

© 1996, 2016 SANRIO CO., LTD.

Approval No.: P161000189YA



Ngong Ping Charity Walk 2017

Parent/Guardian Declaration for participants aged 13-17

Participants aged 6 to 17 should be accompanied by parent(s) or guardian(s). For participants aged 13 to 17 who wish to participate without their parent(s) or guardian(s), this declaration is to be completed and signed*. The completed and signed declaration shall be submitted by post to Hong Kong Youth Hostels Association at Shop 118, 1/F Fu Cheong Shopping Centre, Sham Mong Road, Sham Shui Po, Kowloon, or by email to npcw@yha.org.hk on or before 2 December 2016.

* Child aged 6-12 must be accompanied by parent(s) or guardian(s)

Disclaimer & Indemnity:

I, the undersigned, and my team members hereby agree to participate in the "Ngong Ping Charity Walk (NPCW) 2017". I / We participate in this event under my / our own free will. I / We confirm and agree that I / We shall comply with all relevant rules and other ad hoc arrangements / decisions made by the Organisers. I / We take part in this event entirely at my / our own risks and that I / We shall not hold the Organizers, co-organisers, sponsors or supporting organisations (collectively "Organisers") responsible for any accident of whatever kind, resulting in death or injury, or for any damage to or loss or destruction of personal properties during the course of this event.

I / We also agree to indemnify or reimburse the Organisers in respect of any additional expenses or costs incurred by the Organiser arising from or in connection with my participation in the event. Hong Kong Youth Hostels Association ("HKYHA") has the right to use all personal data collected (including but not limited to name and contact details) for any legal proposes related to this event or any marketing promotion purposes of HKYHA. HKYHA has the copyright for all photos, videos and recordings of this event.

Participant's Signature : _____ Parent/Guardian's Signature : _____

Participant's Name : _____ Parent/Guardian's Name : _____

Relationship : _____ Contact No. : _____

Date : _____

主辦機構 Organiser



協辦機構 Co-organisers



九龍深水埗深旺道富昌商場1樓118號舖 Shop 118, 1/F, Fu Cheong Shopping Centre, Sham Mong Road, Sham Shui Po, Kowloon Tel: 2788 1638 Fax: 2788 3105
Hong Kong Youth Hostels Association is a registered non-profit making organisation (IRD Ref: 91/1005) Official Website: npcw.yha.org.hk

© 1996, 2016 SANRIO CO., LTD.

Approval No.: P161000189YA